



Marty Muldoon, CPA, CMA
Chief Executive Officer
Financial Management Institute of
Canada



Career Path

Marty Muldoon joined FMI as its new CEO in 2020 after retiring as the Assistant Deputy Minister and Chief Financial Officer of Public Services and Procurement Canada (PSPC). Before joining PSPC, Marty was the CFO of Fisheries, Oceans and the Canadian Coast Guard and prior to that the Deputy CFO for the Royal Canadian Mounted Police.

Marty is a CPA, CMA. He holds a Bachelor's degree in Management from the University of Lethbridge and a Master's degree in Business Administration from the Université du Québec à Montréal. He is a recipient of the Public Service Award of Excellence and the Queen's Diamond Jubilee Medal.



Marty Muldoon, CPA, CMA
Directeur général
Institut de la gestion financière du
Canada



Cheminement de carrière

Marty Muldoon a rejoint l'IGF en tant que nouveau PDG en 2020 après avoir pris sa retraite en tant que sous-ministre adjoint et dirigeant principal des finances de Services publics et Approvisionnement Canada (SPAC). Avant de travailler à SPAC, Marty occupait les postes de DPF des Pêches, des Océans et de la Garde côtière canadienne et, précédemment, d'adjoint au DPF de la Gendarmerie royale du Canada.

Marty est CPA, CMA. Il est titulaire d'un baccalauréat en gestion de l'Université de Lethbridge et d'une maîtrise en administration des affaires de l'Université du Québec à Montréal. Il a reçu le Prix d'excellence de la fonction publique et la Médaille du jubilé de diamant de la Reine.